
 

Als eerste punt op de agenda staat altijd de goedkeuring van het verslag van de vorige 

gemeenteraad. Zoals altijd moesten we ook deze keer enkele punten aanhalen om in het 

verslag op te nemen. 

Schepen Quirynen merkte tijdens de vorige vergadering op dat het niet haalbaar is om een 

markt in het dorp zelf te organiseren, vanwege de parkeerproblemen die dit met zich mee 

zou brengen. Bovendien bleek uit een enquête, die 20 jaar geleden werd afgenomen, dat de 

middenstand geen voorstander was. Deze informatie ontbrak in het verslag, maar zal nu 

alsnog worden toegevoegd. 

 

Op de agenda stond ook het visreglement voor het vissen in Caron’s Hofke. Het reglement 

bevat uitgebreide regels over de manier waarop er gevist mag worden. 

Onze fractie heeft voorgesteld om in het reglement op te nemen dat het verboden moet 

worden om te vissen met een weerhaak, aangezien dit veel beter is voor het welzijn van de 

vissen. Een weerhaak veroorzaakt namelijk extra verwondingen in de mond van de vis, wat 

onnodig is. Deze suggestie zal dan ook opgenomen worden in het reglement. 

 

Het regionaal mobiliteitsplan van de vervoersregio stond ook op de agenda van de 

gemeenteraad. We informeerden naar de concrete acties die de gemeente zal ondernemen.  

Helaas kregen we hier geen antwoord op, dat was volgens het bestuur op dit moment niet 

aan de orde. Toch bevat het plan belangrijke zaken over bijvoorbeeld ontmoedigen van de 

wagen, het parkeerbeleid, snelheidsverlaging, enzovoort. Hoe dit plan in de toekomst verder 

zal worden uitgewerkt, blijft onduidelijk. 

 

 

 


